
  
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i Curlingklubben Vänersborg 

 

Datum/tid: Tisdagen den 3 oktober 2023, kl.18.30 

 

Plats: SISU:s lokaler i Vänersborg 

Närvarande: Mikael Björsell, Lars Karlsson, Ola Nydén, Mattias West, Magnus Bräck, 

Fredrik Ottosson 

Frånvarande: Jessica La Fleur, Håkan Skött 

 

§1 Mötets öppnande 

Ordförande öppnade mötet 

§2 Dagordning 

Dagordningen fastställdes 

§3 Föregående protokoll 

Protokollet lades till handlingarna.  

Mattias W tar fram ett förslag på hur protokoll från, styrgrupp, årsmöte och konstituerande 

styrgrupp skall namnges och arkiveras.  

§4 Ekonomi 

Blå kortet till de som har slutfört nybörjarkursen kostar föreningen 4000 kr. 

§5 Rapporter från Ansvarsområden 

Democurling 

Finns möjlighet till internkurs. Preliminärt datum är 17/11. 

Ungdomar 

Ingen rapport 

Inköp 

Hasselborg rekommenderas för individuella inköp. Inte aktuellt med centrala inköp. Finns 

tillräckligt. Förrådet är behov av städning. 

Tävlingsansvariga  

Inbjudan till söndagsligan kommer i form av mail denna vecka till alla medlemmar i 

Vänersborg. 



  
Hemsidan 

Resultatredovisning diskuterades. Mattias tar fram ett förslag och presenterar för styrelsen. 

Klart 24-25/10 

Underlag till Nyheter skickas med mail till Mattias som bearbetar underlaget vidare så att det 

passar på hemsidan. 

Träning på torsdagar 

Höst- Undersök om veteranernas tävlingsform passar torsdagsträningen.  

Möjlighet finns för återstartsstöd till tränare. Datum som diskuterades var 9/11-23, 7/12-23 

och 11/1-24. Mikael stöttar Mattias i att utforma en ansökan. 

Seniorträning måndagar 

Inbjudan till SM för veteraner 65+ den 29/2-3/3-24 i Göteborg.  

Förbunds och Kommun samt Arena kontakter 

Mikael sätter upp ett möte med Arena Fritid för att diskutera varför det blev 5 banor i stället 

för 7. 

Blå kortet är på gång. 

§6 Säsongsplanering 

- 

§7 Ungdomssatsning 

- 

§8 Seniorsatsning 

Ola återkommer efter nästa måndagstid med förslag på satsningar. 

§9 Information 

De bokade istiderna ligger fast. 

Medlemsavgifterna ska vara betalda senast oktober. 

§10 Övriga frågor 

Möte med Arena Fritid för att diskutera varför det bara blev 5-7 banor. Mikael kontaktar 

Arena Fritid för att sätta upp ett möte. Ola deltar också. 

§11 Nästa möte 

Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 21 november 2023, kl. 18.30, i SISU:s lokaler i 

Vänersborg. Eventuellt genomförs mötet för de som vill m h a Teams. 



  
§12 Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet 

 

Vid protokollet 

 

Ola Nydén 

 

 

 


